
Rada Gminy Łęka Opatowska 

 

 

Protokół nr XVIII/2019 

XVIII Sesja w dniu 28 listopada 2019  

Obrady rozpoczęto 28 listopada 2019 o godz. 11:00, a zakończono o godz. 12:50 tego samego 

dnia. Transmisja obrad dostępna jest pod adresem: 

https://www.youtube.com/watch?v=C3C4Z_xIjzY 

W posiedzeniu wzięło udział 13 radnych. 

Obecni: 

1. Grzegorz Adamski 

2. Jan Bartosik 

3. Michał Jerczyński 

4. Piotr Jeziorny 

5. Sławomir Kasprzak 

6. Józef Kwaśnik 

7. Łukasz Olbrych 

8. Tadeusz Osada 

9. Marian Pacyna 

10. Emilia Poprawa 

11. Karolina Rybak 

12. Mieczysław Skotnik 

13. Mateusz Sroka 

14. Katarzyna Szczepańska 

15. Rafał Wielgoś 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

 

Osiemnaste posiedzenie sesji Rady Gminy w dniu 28 listopada 2019 roku o godz. 11:00 

otworzył Przewodniczący Rady i po powitaniu radnych i gości oświadczył, iż zgodnie z listą  

obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 13 radnych, co wobec ustawowego składu 

Rady wynoszącego 15 osób stanowi guorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych 

decyzji.  

Ponadto w sesji udział wzięli: 

- Wójt Gminy  - Adam Kopis, 

- Sekretarz Gminy  - Małgorzata Gąszczak, 

- Skarbnik Gminy  -  Alina Brząkała, 

- Kierownik Referatu Budownictwa, Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska -                       

Tomasz  Jerczyński, 

- Pracownik socjalny Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej – Danuta Gąszczak, 

- Kierownik Centrum Usług Wspólnych – Barbara Kulak, 

https://www.youtube.com/watch?v=C3C4Z_xIjzY


- p.o. Kierownika Referatu Zamówień Publicznych, Zarządzania Projektami i Promocją 

Gminy – Karolina Goj, 

- inspektor ds. wojskowych i OC – Renata Woźnica, 

- informatyk – Przemysław Mrózek, 

oraz sołtysi i zaproszeni goście według podpisanych list obecności. 

 2. Przyjęcie porządku obrad. 

 

Porządek obrad: 

1.      Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2.      Przyjęcie porządku obrad. 

3.      Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

4.      Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

5.      Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym zwłaszcza z wykonania 

uchwał Rady. 

6.      Podjęcie uchwał w sprawie: 

1)    zmiany uchwały budżetowej Gminy Łęka Opatowska na 2019 rok, 

2)    zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łęka Opatowska na lata 2019 -

2039r., 

3)    ustalenia dopłaty do taryfy zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego 

odprowadzania ścieków na terenie Gminy Łęka Opatowska, 

4)    uchwalenia Rocznego Programu Współpracy Gminy Łęka Opatowska  

z Organizacjami Pozarządowymi na rok 2020, 

5)    Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych  

oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy Łęka Opatowska na rok 2020, 

6)    szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze  

i specjalistyczne usługi opiekuńcze z wyłączeniem specjalistycznych usług 

opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych 

warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat oraz trybu ich 

pobierania. 

7.     Informacja Wójta Gminy Łęka Opatowska o podjętych zarządzeniach w sprawie 

gospodarowania nieruchomościami. 

8.      Interpelacje i zapytania radnych. 

9.      Wolne wnioski i informacje. 

10.  Zakończenie obrad XVIII Sesji Rady Gminy. 

 

Wobec braku uwag porządek obrad poddano pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Grzegorz Adamski, Jan Bartosik, Michał Jerczyński, Piotr Jeziorny, Józef Kwaśnik, Łukasz 

Olbrych, Tadeusz Osada, Marian Pacyna, Emilia Poprawa, Karolina Rybak, Mateusz Sroka, 

Katarzyna Szczepańska, Rafał Wielgoś 

NIEOBECNI (2) 

Sławomir Kasprzak, Mieczysław Skotnik 



 

3. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

Przewodniczący Rady Gminy zaproponował przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji bez 

uprzedniego czytania. Protokół z XVII sesji był dostępny w biurze rady oraz był wyłożony do 

wglądu przed sesją. Przewodniczący Rady spytał czy ktoś z radnych ma uwagi do protokołu 

lub prosi o odczytanie fragmentu protokołu. Nikt nie zabrał głosu. W związku z powyższym 

Przewodniczący Rady przystąpił do przegłosowania w/w protokołu. 

Idąc dalej poddano pod głosowanie przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Grzegorz Adamski, Jan Bartosik, Michał Jerczyński, Piotr Jeziorny, Józef Kwaśnik, Łukasz 

Olbrych, Tadeusz Osada, Marian Pacyna, Emilia Poprawa, Karolina Rybak, Mateusz Sroka, 

Katarzyna Szczepańska, Rafał Wielgoś 

NIEOBECNI (2) 

Sławomir Kasprzak, Mieczysław Skotnik 

 

4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

 

Głos zabrał Przewodniczący Rady, który przedstawił informację o działaniach w okresie 

międzysesyjnym, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Wobec braku pytań i uwag, Przewodniczący przeszedł do następnego punktu porządku obrad.  

5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym zwłaszcza z wykonania 

uchwał Rady. 

 

Głos zabrał Wójt Gminy, który przedstawił sprawozdanie z działalności w okresie 

międzysesyjnym zwłaszcza z wykonania uchwał Rady, które stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

Głos zabrał Przewodniczący Rady, który spytał „ Czy prace nad projektem – Szatnia na medal 

w Opatowie dalej trwają czy już je zakończono? 

Wójt Gminy odpowiedział, iż w dniu dzisiejszym był oficjalny odbiór inwestycji, wszelkie 

prace są zakończone.  

Następnie Przewodniczący Rady spytał czy jest zagrożenie, że nie będzie lekarza w 

przychodni w Opatowie? 

Wójt Gminy odpowiedział, iż Pani Doktor określiła,  że jest w dalszym ciągu zainteresowana 

świadczeniem podstawowej opieki zdrowotnej w miejscowości Opatów, tak więc nie ma 

żadnego zagrożenia. Nie wie jak sprawa wygląda w Łęce Opatowskiej?  



Następnie Wójt przekazał, iż zakończono budowę chodnika przy drodze krajowej nr 11 

Granice – Klasak.  

Idąc dalej Radny Adamski spytał o godziny urzędowania  Pani Doktor w przychodni  

w Opatowie. Czy będzie tak samo jak dotychczas trzy dni w tygodniu czy będzie zmiana? 

Wójt Gminy odpowiedział, iż na chwilę obecną jest ustalone trzy dni urzędowania ale istnieje 

możliwość negocjacji i rozszerzenia o jeden dzień, uzależnione to jest od ilości pacjentów.  

6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

1) zmiany uchwały budżetowej Gminy Łęka Opatowska na 2019 rok, 

 

Głos zabrała  Skarbnik Gminy – A. Brząkała, która przedstawiła zmiany uchwały budżetowej 

/28:18 -37:10 minuta transmisji/.  

Głos zabrał Wójt Gminy, który podkreślił, iż Pani Skarbnik omówiła zmianę związaną 

rozbudową Szkoły Podstawowej w Siemianicach na kwotę 130 tyś. zł. Jesteśmy po 

rozeznaniu i zapytaniu ofertowym od innych wykonawców na dokończenie w/w inwestycji 

jak i naprawę usterek i wad które spowodowały brak odbioru inwestycji. Dotychczasowy 

wykonawca został poinformowany na piśmie o zerwaniu umowy.   

Wobec braku innych pytań i uwag, odczytano projekt uchwały. 

Po odczytaniu projektu, Rada Gminy w obecności 13-tu radnych uczestniczących  

w posiedzeniu – 13 głosami „za”, podjęła uchwałę Nr XVIII/103/2019 w sprawie zmiany 

uchwały budżetowej Gminy Łęka Opatowska na 2019 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Grzegorz Adamski, Jan Bartosik, Michał Jerczyński, Piotr Jeziorny, Józef Kwaśnik, Łukasz 

Olbrych, Tadeusz Osada, Marian Pacyna, Emilia Poprawa, Karolina Rybak, Mateusz Sroka, 

Katarzyna Szczepańska, Rafał Wielgoś 

NIEOBECNI (2) 

Sławomir Kasprzak, Mieczysław Skotnik 

 

2) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łęka Opatowska na lata 2019 -2039r., 

 

Głos zabrała  Skarbnik Gminy – A. Brząkała, która przedstawiła zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Łęka Opatowska na lata 2019 -2039r. /45:26-47:56 minuta 

transmisji/.  

Wobec braku innych pytań i uwag, odczytano projekt uchwały. 

Po odczytaniu projektu, Rada Gminy w obecności 13-tu radnych uczestniczących  

w posiedzeniu – 13 głosami „za”, podjęła uchwałę Nr XVIII/104/2019 w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łęka Opatowska na lata 2019 -2039r. 



Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Grzegorz Adamski, Jan Bartosik, Michał Jerczyński, Piotr Jeziorny, Józef Kwaśnik, Łukasz 

Olbrych, Tadeusz Osada, Marian Pacyna, Emilia Poprawa, Karolina Rybak, Mateusz Sroka, 

Katarzyna Szczepańska, Rafał Wielgoś 

NIEOBECNI (2) 

Sławomir Kasprzak, Mieczysław Skotnik 

3) ustalenia dopłaty do taryfy zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania 

ścieków na terenie Gminy Łęka Opatowska, 

 

Głos zabrał Kierownik Referatu Budownictwa, Gospodarki Komunalnej i Ochrony 

Środowiska -   Tomasz  Jerczyński, który wyjaśnił, iż temat był omówiony na dwóch 

ostatnich posiedzeniach wspólnych komisji Planowania i Budżetu oraz Gospodarczej. 

Następnie odczytał uzasadnienie do uchwały:  „W dniu 18 maja 2018r. Państwowe 

Gospodarstwo Wodne Wody Polskie wydało decyzję nr PO.RET.070.191.2.2018.MZ 

zatwierdzającą taryfę zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków 

na terenie Gminy Łęka Opatowska na okres 3 lat. Zgodnie z art. 24 ust. 6 ustawy z dnia 7 

czerwca 2001r. o zbiorowym zaopatrzeniu w wodę i zbiorowym odprowadzaniu ścieków (j.t. 

Dz. U. z 2019 r., poz. 1437) Rada Gminy Łęka Opatowska może podjąć uchwałę o dopłacie 

do jednej, wybranych lub wszystkich taryfowych grup odbiorców usług. 

W celu zmniejszenia cen dla odbiorców, oraz w związku z dużymi kosztami ścieków 

skalkulowanych w taryfie zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania 

ścieków zasadnym jest podjęcie uchwały o dopłacie dla wszystkich odbiorców usługi 

odprowadzania ścieków z terenu Gminy Łęka Opatowska”. 

W wyniku dyskusji na posiedzeniach komisji Rada ustaliła zmniejszenie dopłat stosowanych 

przez gminę co spowoduje zmiany opłat dla mieszkańców. W chwili obecnej cena netto za 

ścieki dla odbiorców gospodarstw domowych była 5,10 zł. netto od 01.01.2020 r. do 

19.06.2020 będzie wynosiła 5,61 zł.  

Dla odbiorców pozostałych czyli  firm i przedsięwzięć była cena netto  7,82 będzie 8,60 zł. 

Idąc dalej głos zabrał Wójt Gminy, który podkreślił, iż podwyżka w tym wymiarze dla nie 

będzie bardzo odczuwalna przez mieszkańców. Natomiast kwota która jest dopłacana przez 

budżet gminy dla każdego mieszkańca planując inwestowanie i realizację dalszej części 

kanalizacji gminy będzie miała w pewnym stopniu swoje przełożenie.   

Wobec braku innych pytań i uwag, odczytano projekt uchwały. 

Po odczytaniu projektu, Rada Gminy w obecności 13-tu radnych uczestniczących w 

posiedzeniu – 13 głosami „za”, podjęła uchwałę Nr XVIII/105/2019 w sprawie ustalenia 

dopłaty do taryfy zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania 

ścieków na terenie Gminy Łęka Opatowska 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 



 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Grzegorz Adamski, Jan Bartosik, Michał Jerczyński, Piotr Jeziorny, Józef Kwaśnik, Łukasz 

Olbrych, Tadeusz Osada, Marian Pacyna, Emilia Poprawa, Karolina Rybak, Mateusz Sroka, 

Katarzyna Szczepańska, Rafał Wielgoś 

NIEOBECNI (2) 

Sławomir Kasprzak, Mieczysław Skotnik 

 

4) uchwalenia Rocznego Programu Współpracy Gminy Łęka Opatowska z Organizacjami 

Pozarządowymi na rok 2020, 

 

Głos zabrała p.o. Kierownika Referatu Zamówień Publicznych, Zarządzania Projektami i 

Promocją Gminy – K. Goj, która wyjaśniła, iż: ustawa o działalności pożytku publicznego i o 

wolontariacie zobowiązała organy administracji publicznej do uchwalenia rocznego programu 

współpracy z organizacjami pozarządowymi i podmiotami o których mowa w art. 3 ust. 3 

wyżej wymienionej ustawy. 

Przedstawiony w niniejszej uchwale zakres zadań publicznych obejmuje wszystkie zadania 

których realizacja z organizacjami pozarządowymi i podmiotami o których mowa w art. 3 ust. 

3 ustawy na terenie Gminy Łęka Opatowska jest możliwa. 

Projekt uchwały poddany został konsultacjom. Konsultowanie projektu odbyło się  

w formie wyrażenia pisemnej opinii o projekcie programu zamieszczonego w Biuletynie 

Informacji Publicznej, na stronie internetowej Urzędu Gminy Łęka Opatowska, na tablicy 

ogłoszeń Urzędu Gminy Łęka Opatowska w terminie od 28 października 2019 r.  

do 5 listopada  2019  r. oraz otwartym spotkaniu z organizacjami pozarządowymi w dniu  

5 listopada 2019 r. 

W związku z powyższym zasadnym jest podjęcie przedmiotowej uchwały. 

Wobec braku pytań i uwag, odczytano projekt uchwały. 

Po odczytaniu projektu, Rada Gminy w obecności 13-tu radnych uczestniczących w 

posiedzeniu – 13 głosami „za”, podjęła uchwałę Nr XVIII/106/2019 w sprawie  

uchwalenia Rocznego Programu Współpracy Gminy Łęka Opatowska z Organizacjami 

Pozarządowymi na rok 2020, 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Grzegorz Adamski, Jan Bartosik, Michał Jerczyński, Piotr Jeziorny, Józef Kwaśnik, Łukasz 

Olbrych, Tadeusz Osada, Marian Pacyna, Emilia Poprawa, Karolina Rybak, Mateusz Sroka, 

Katarzyna Szczepańska, Rafał Wielgoś 

NIEOBECNI (2) 

Sławomir Kasprzak, Mieczysław Skotnik 

 



5) Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy Łęka Opatowska na rok 2020, 

Głos zabrała – D. Gąszczak - pracownik GOPS-u, która wyjaśniła, iż konieczność opracowania 

Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy Łęka Opatowska na rok 2020  wynika bezpośrednio 

z ustawy z dnia 26 października 1982r. o wychowaniu w trzeźwości i przeciwdziałaniu 

alkoholizmowi oraz ustawy z dnia 29 lipca 2005 r. o przeciwdziałaniu narkomanii oraz ustawy 

z dnia 29 lipca 2005 r. o przeciwdziałaniu przemocy w rodzinie. 

Realizacja Programu ma za zadanie zapobieganie powstawaniu nowych problemów 

alkoholowych i narkomanii oraz przeciwdziałania przemocy w rodzinie, zmniejszenie 

rozmiarów problemów, które aktualnie występują, zwiększenie zasobów niezbędnych do 

radzenia sobie z już istniejącymi problemami, wdrażanie nowych form profilaktyki kierowanej 

głównie do dzieci i młodzieży, zwiększanie dostępności do terapii w zakresie rozwiązywania 

problemów alkoholowych i narkomanii, tworzenie systemu przeciwdziałania przemocy.  

Program określa konkretne zadania oraz sposoby ich realizacji. Środki na ten cel pochodzą z 

opłat za korzystanie z zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych. Na ten cel w 2020 roku 

zaplanowano środki w wysokości 104 000 zł. 

Wobec braku pytań i uwag, odczytano projekt uchwały. 

Po odczytaniu projektu, Rada Gminy w obecności 13-tu radnych uczestniczących w 

posiedzeniu – 13 głosami „za”, podjęła uchwałę Nr XVIII/107/2019 w sprawie Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy Łęka Opatowska na rok 2020, 

   

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Grzegorz Adamski, Jan Bartosik, Michał Jerczyński, Piotr Jeziorny, Józef Kwaśnik, Łukasz 

Olbrych, Tadeusz Osada, Marian Pacyna, Emilia Poprawa, Karolina Rybak, Mateusz Sroka, 

Katarzyna Szczepańska, Rafał Wielgoś 

NIEOBECNI (2) 

Sławomir Kasprzak, Mieczysław Skotnik 

W tym momencie /1:06:12-   minuta transmisji/ ogłoszono 10 minutową przerwę. 

 

Po przerwie wznowiono obrady /1:16:52 minuta transmisji/ 

 

6) szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i 

specjalistyczne usługi opiekuńcze z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla 

osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego lub 

całkowitego zwolnienia od opłat oraz trybu ich pobierania. 

 

Głos zabrała – D. Gąszczak, pracownik GOPS-u, która wyjaśniła, iż świadczenie usług 

opiekuńczych i specjalistycznych usług opiekuńczych z wyłączeniem specjalistycznych 



usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi, należy do zadań gminy o 

charakterze obowiązkowym. Zgodnie z art. 50 ust. 6 ustawy o pomocy społecznej rada gminy 

zobowiązana jest do określenia w drodze uchwały, szczegółowych warunków przyznawania i 

odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem 

specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi, oraz 

szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również 

trybu ich pobierania. Należy zaznaczyć, że w uchwale Nr XV/89/2011 Rady Gminy Łęka 

Opatowska z dnia 30 listopada 2011r, w sprawie: określenia szczegółowych warunków 

przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze z 

wyłączeniem specjalnych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi, 

świadczone przez Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej w Łęce Opatowskiej, a także 

szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat oraz trybu ich 

pobierania (Dz.Urz. Woj. Wlkp. 2012 poz. 649) zmienionej Uchwałą Nr XXXVIII/178/2017 

Rady Gminy Łęka Opatowska z dnia 13 czerwca 2017 r. (Dz. Urz. Woj. Wlkp. z dnia 22 

czerwca 2017 poz. 4515) określono wysokość odpłatności za jedną roboczogodzinę na kwotę 

10,00 zł. Konieczność podjęcia nowej uchwały wynika przede wszystkim ze zmian w 

zakresie wysokości stawek za 1 godzinę świadczonych usług wynikającą z regularnymi 

wzrostami minimalnego wynagrodzenia za pracę oraz wzrostem minimalnych stawek 

godzinowych za wykonywanie umów zlecenie. 

Proponowane zasady/warunki odpłatności ustalone jako 1,50% kwoty najniższej emerytury 

brutto z funduszu ubezpieczeń społecznych są korzystniejsze od dotychczasowych zasad 

ponieważ gwarantują utrzymanie pewnego poziomu opłat za w/w świadczenia, gwarantują 

ekonomiczną stabilizację wykonywanego zadania. Należy zaznaczyć, że sposób naliczania 

odpłatności, jaki został zaproponowany w niniejszym projekcie uchwały - ustalony w oparciu 

o przepisy prawa - ma na celu utrzymanie pewnego poziomu cen świadczonych przez 

Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej w Łęce Opatowskiej usług, ponieważ wraz ze wzrostem 

rewaloryzowanych świadczeń , automatycznie wzrastać bezie odpłatność za usługi . Jest to 

proces przewidywalny i nie rodzi nieplanowanego skoku wzrostu cen za 1 godzinę 

świadczonych usług. W projekcie uchwały - zgodnie z wymogami art. 50 ust. 6 ustawy o 

pomocy społecznej – obok szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi 

opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, w tym kosztu za godzinę usług, określono 

również szczegółowe warunki częściowego i całkowitego zwalniania z opłat. 

Wobec braku pytań i uwag, odczytano projekt uchwały. 

Po odczytaniu projektu, Rada Gminy w obecności 13-tu radnych uczestniczących w 

posiedzeniu – 13 głosami „za”, podjęła uchwałę Nr XVIII/108/2019 w sprawie  

szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i 

specjalistyczne usługi opiekuńcze z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych 

dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego lub 

całkowitego zwolnienia od opłat oraz trybu ich pobierania. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Grzegorz Adamski, Jan Bartosik, Michał Jerczyński, Piotr Jeziorny, Józef Kwaśnik, Łukasz 

Olbrych, Tadeusz Osada, Marian Pacyna, Emilia Poprawa, Karolina Rybak, Mateusz Sroka, 

Katarzyna Szczepańska, Rafał Wielgoś 



NIEOBECNI (2) 

Sławomir Kasprzak, Mieczysław Skotnik 

7. Informacja Wójta Gminy Łęka Opatowska o podjętych zarządzeniach w sprawie 

gospodarowania nieruchomościami. 

 

Głos zabrał Wójt Gminy, który przedstawił informację o podjętych zarządzeniach w sprawie 

gospodarowania nieruchomościami, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

8. Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Brak interpelacji. 

 

9. Wolne wnioski i informacje. 

 

Jako pierwszy głos zabrał Przewodniczący Rady, który poinformował sołtysów o zaproszeniu 

na zawody tenisa stołowego w dniu 8 grudnia 2019 r. o godz. 10.15 w Niechanowie. 

Chętnych poprosił o zgłaszanie do Biura Rady w Urzędzie Gminy. 

Następnie głos zabrał mieszkaniec Marianki Siemieńskiej – M. Górecki, który spytał o 

wymóg koloru kubłów na odpady czy muszą być jednokolorowe czy mogą być 

dwukolorowe? 

Wójt odpowiedział, iż w regulaminie wywozu jest wymóg jednokolorowych stosownych 

pojemników ale na najbliższym spotkaniu z właścicielem firmy wyjaśni tą kwestię. 

Pan Górecki ponownie zabrał głos i podkreślił, iż sama Firma wywozowa sprzedaje 

pojemniki czarne z żółtymi pokrywami. Jeśli teraz będzie upieranie się przy całkowicie 

jednokolorowym pojemniku to będzie to naciąganie mieszkańców na dodatkowe koszty. 

Wójt odpowiedział, iż jeśli sama firma wywozowa wprowadza mieszkańców w takie sytuacje 

i zakłopotanie to też w tym temacie postara się wyjaśnić. Następnie podkreślił, iż w tym roku 

z budżetu gminy dopłacane jest 200 tys. zł. do wydatków za wywóz śmieci mieszkańców 

gminy ponieważ nie zbilansuje się ta sytuacja. W innych gminach podnosi się stawki u nas po 

nowym roku również będzie to rozpatrywane.  

 

Idąc dalej głos zabrała Sołtys wsi Siemianice, która podziękowała za nowy plac zabaw  

i miejsce rekreacji przy ul. Kościelnej obok bloków. 

 

Następnie Wójt Gminy podziękował za miłe słowa i poprosił aby wspólnie dbać o wspólne 

dobra gminy i nowe obiekty oraz przekazał, iż trzeba pomyśleć o kwestii bezpieczeństwa tj. 

montażu kamer. 

 

Idąc dalej głos zabrał Radny Sroka, który spytał o kwestię gazyfikacji w gminie, miał być 

przedstawiciel firmy a nic nie słychać co mieszkańcy mają robić czy się wstrzymać czy 

realizować inne źródła ogrzewania. 

 

Wójt Gminy odpowiedział, iż sam był zainteresowany w/w instalacją. Na chwilę obecną nie 

ma żadnych informacji.  Następnie poinformował, iż w przyszłym tygodniu ma spotkanie z 

przedstawicielem Spółki Gazowniczej być może coś się wyjaśni. 



 

Jako kolejny głos zabrał Radny Powiatowy D. Gąszczak, który spytał o nowe informacje w 

sprawie budowy drogi S11 na naszym terenie?  

 

Wójt odpowiedział, iż nowych informacji nie ma, miał umówione spotkanie w Generalnej 

Dyrekcji Dróg i Autostrad w Opolu niestety musiał odwołać. Z tego co ostatnio widział to 

wskazywało na korytarz żółty z niewielkim fragmentem niebieskiego.  

 

Radny Sroka poprosił o przedstawienie projektu sali w Opatowie Czy Pan wziął ze sobą czy 

zapomniał? 

 

Wójt Gminy odpowiedział, iż zaraz poprosi współpracowników o przyniesienie.  

  

Następnie głos zabrał Radny Gąszczak, który wspomniał o znacznym obniżeniu w Gminie 

Baranów stawki podatku od środków transportowych, gdzie chodzi o przyciągnięcie 

inwestorów posiadających środki transportowe. 

 

Przewodniczący Rady odpowiedział, iż w/w kwestią Rada Gminy zajmie się bardziej 

szczegółowo w terminie późniejszym. 

 

Następnie Przewodniczący poinformował o planowanym posiedzeniu Komisji Planowania  

i Budżetu około 10, 11 grudnia  oraz o posiedzeniu sesji w dniach 18 i 30 grudnia  br.  

Idąc dalej Wójt Gminy poinformował o przyjęciu jednej stażystki do Urzędu Gminy oraz 

jednej pracownicy do Referatu Zamówień Publicznych, Zarządzania Projektami i Promocją 

Gminy.   

 

10. Zakończenie obrad XVIII Sesji Rady Gminy. 

 

W związku z tym, że wyczerpał się porządek obrad o  godz. 12.50 zamknięto obrady XVIII 

sesji Rady Gminy. 

 

                                                                                     

 

 Przewodniczący Rady Gminy  

Łęka Opatowska 

 

           /-/Michał Jerczyński 

 

Przygotował(a): Renata Woźnica 

 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 

 


